

2023-11-01

Dr. Horton Column

DCSD သည် အကာအရံတိုင်းများ မဟုတ်ဘဲ ဆက်နွယ်မှုလမ်းကြောင်းများ တည်ဆောက်ခြင်းကို အာရုံစိုက်ထားသည်

လေးစားအပ်ပါသော ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများနှင့်ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း မိတ်ဖက်များ

DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း (DCSD)တွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် မတူကွဲပြားမှုများကို ဂုဏ်ယူစွာလက်ခံပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများ၏ ထူးခြားသောနောက်ခံနှင့် ယဉ်ကျေးမှုများကို ဂုဏ်ပြုပါသည်။ ဘေးကင်းမှု၊ လေးစားမှု၊ နှင့် စည်းလုံးညီညွတ်မှုကို အားပေးထောက်ခံပြီး ပညာရေးစနစ်တစ်ခုကို ပြုစုပေးထောက်ခံရန် ကျွန်ုပ်တို့ သစ္စာတည်ရှိဆဲဖြစ်ပါသည်။ ထိုအကြောင်းကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းများနှင့် စင်တာပေါင်း 138 ခုတွင် နိုင်ငံပေါင်း 180 ကျော်ကို ကိုယ်စားပြုသည့် ဘာသာစကား 140 ကျော် ပြောဆိုသည့် ယဉ်ကျေးမှုရှိသည့် DCSD ချန်ပီယံများဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ထံမှတစ်ဆင့် ဖြတ်သန်းလာသူတိုင်းကို ကြိုဆိုမြှင့်တင် ကာကွယ်ပေးသည့်ပတ်ဝန်းကျင်ကို အားပေး မြှင့်တင်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ထူးခြားသောအခွင့်အရေးနှင့် တာဝန်ဖြစ်သည်။

မတူကွဲပြားမှု၏ဂုဏ်ယူမှုတွင် DCSD သည် စစ်မှန်စွာပါဝင်သော ပညာရေး ပတ်ဝန်းကျင်များပေးအပ်ရန် ၎င်း၏ကတိကဝတ်ကို ဂုဏ်ယူစွာအတည်ပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မစ်ရှင်အတွက် အဓိကအချက်မှာ သာတူညီမျှမှု၊ အခွင့်အလမ်းနှင့် ကျောင်းသားအလားအလာများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့ကို ကတိပေးသော MIRACLES စဉ်ဆက်မပြတ်တိုးတက်ရေးမူဘောင်ဖြစ်သည်။ ဤမစ်ရှင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ H-PRIDE (လူသားဆန်မှု၊ ကျွမ်းကျင်မှု၊ လေးစားမှု၊ သမာဓိရှိမှု၊ ဂုဏ်သိက္ခာနှင့် စာနာမှု) တို့၏ လမ်းညွှန်ချက်များဖြင့် ကလေးတိုင်းအတွက် ပညာရေးဆိုင်ရာ သာတူညီမျှမှုနှင့် ကိုယ်ပိုင်အောင်မြင်မှုဆီသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ သံလိုက်အိမ်မြှောင်အဖြစ် လုပ်ဆောင်ပေးပါသည်။

မူဘောင်များနှင့် သဘောတရားများအပြင်၊ ပညာရေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အခန်းကဏ္ဍသည် ပညာရေးဆိုင်ရာထက် ကျော်လွန်ကျယ်ပြန့်ပြီး မတူကွဲပြားမှုတွင် နားလည်မှု၊ လက်ခံမှုနှင့် စည်းလုံးမှုကို အားပေးသည့်တန်ဖိုးများ ပါဝင်သည်။ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း အဖွဲ့ဝင်တိုင်းသည် တန်ဖိုးထားမှု၊ လေးစားမှုနှင့် အရာအားလုံးအပေါ်မှာဘေးကင်းမှုရှိသည်ဟု ခံစားထိုက်သူဖြစ်သည်။

လူမှုအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များနှင့် အခြားသူများသည် အရှေ့အလယ်ပိုင်းတွင် လတ်တလောဖြစ်ရပ်များနှင့်ပတ်သက်၍ DCSD ၏ ရပ်တည်ချက်နှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်သွယ်ခဲ့ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်တည်ချက်မှာ ရိုးရှင်းပါသည် - ခွဲခြားဆက်ဆံမှု၊ အလွဲသုံးစားလုပ်မှု၊ မည်သူ့ကိုမဆို ခွဲခြားဆက်ဆံမှု ပုံစံမှန်သမျှကို ကျွန်ုပ်တို့ အခိုင်အမာ ဆန့်ကျင်ပါသည်။

ပြီးခဲ့သောလတွင် ဖော်ပြထားသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အရှေ့ အလယ်ပိုင်းနှင့်ပတ်သက် ၍ မိသားစုထံပေးစာတွင် DCSD သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း၏လိုချင်ရေးကို အားကောင်းလာစေရန်အတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သောခြေလှမ်းများကို လုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။ DCSD ရဲအရာရှိများမှ စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် ဝန်ထမ်းများအထိ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏လိုချင်ရေးအစီအမံများတွင် တက်ကြွမှု၊ နိုးနိုးကြားမှုဖြင့် နှင့် အလျှော့မပေးဘဲ စည်းလုံးညီညွတ်မှု ရှိပါသည်။ ဤဖြစ်ရပ်များနှင့် ဆက်စပ်နေသည့် ဖြစ်နိုင်ချေရှိသော ခြိမ်းခြောက်မှုများ သို့မဟုတ် အဖြစ်အပျက်များကို ကျွန်ုပ်တို့၏ သီးသန့်ဝန်ထမ်းများမှ အလေးအနက်ထား၍ အရေးတကြီး ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းမည်ဖြစ်ပါသည်။

မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ ဘေးကင်းလုံခြုံရေးသည် မိတ်ဖက်ဖြစ်သည်။ ဤကြိုးပမ်းမှုတွင် အယောက်စီတိုင်းပါဝင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ထပ်မံတောင်းဆိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ "See Something, Say Something (တစ်စုံတစ်ခု မြင်တွေ့ ခဲ့လျှင် တစ်စုံတစ်ရာ ပြောဆိုပါ)" ကန်ပိန်းသည် ပေါ်ပိန်ရေးပန်းစားသောစကားလုံးတစ်ခုသာမဟုတ်ပါ - ၎င်းသည် လုပ်ဆောင်ရန် တောင်းဆိုချက်တစ်ခုဖြစ်သည်။ သင် သို့မဟုတ် သင့်ကလေးသည် မည်သည့်နေရာတွင်မဆို ဖြစ်လာနိုင်သည့် ခြိမ်းခြောက်မှုကိုမဆို သတိပြုမိပါက သင်သည်ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် ချက်ချင်း အသိပေးဆက်သွယ်နိုင်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်ပါသည်။

လက်ရှိကမ္ဘာ့ဖြစ်ရပ်များကြားမှ Dekalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း၏ ကတိကဝတ်များသည် လူတစ်ဦးချင်းစီအား ၎င်းတို့၏နောက်ခံ သို့မဟုတ် ယုံကြည်ချက်ကို မခွဲခြားဘဲ မျှမျှတတဆက်ဆံပြီး သနားကြင်နာမှုဖြင့် ဆက်ဆံခံရ သည့်အနာဂတ်သို့ ဆက်လက်တည်ရှိနေရန်အတွက် သေချာစေပါသည်။ ၎င်း၏အမာခံမှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများအား ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများမှတစ်ဆင့် ပိုမိုခိုင်ရည်ရှိသော၊ ပါဝင်ခြင်း နှင့် ပိုမိုလုံခြုံသောကမ္ဘာ တစ်ခုဖန်တီးရန် ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်။